

**TERMS AND CONDITIONS IN RESPECT OF  
KLUB 11 REWARD REDEMPTION**

**1. Applicable Activity**

By participating in the activity organized by K11 Loyalty Program Limited (“**KLUB 11**”) as set out in clause 2 below (the “**Activity**”), each participant is deemed to have read, understood and agreed to the terms and conditions applicable to the Activity.

**2. The Details of Activity**

**Program: PICK 11**

From 10 a.m. on 14 July 2020 to 10 p.m. on 6 Sep 2020, a KLUB 11 Gold Card Member (the “**Member**”) whose spending reaches the amount of HKD50 or more via Electronic Money by purchasing any of the Designated Products or at any of the Designated Tenants at K11 Art Mall with a maximum of two same – day spending Eligible Receipt (excluding any and all spending with usage of Design Store Gift Voucher(s)) may redeem extra KLUB Points (“**2X KLUB Points**”) (excluding any and all spending with usage of Design Store Gift Voucher(s)) by presenting the said Eligible Receipt to KLUB 11 at KLUB 11 Koncierge , 3/F of K11 Art Mall within seven days after the date of the said Eligible Receipt. Each member is entitled to earn a maximum of 5,000 bonus KLUB Points for each eligible transaction.

\*Designated Tenants:

<b>Tenants</b>
<u>SHOP LIST</u>
agnes b RUE DE MARSEILLE (Shop G26 & G28 &119)
Diamanti Per Tutti (Shop G15A)
Harrison Wong (Shop 302)
IL BISONTE (Shop G12)
K11 Beauty (Shop 105)
L CARENE (Shop 102)
Make Up Kitchen (Shop B231B)
MISTERGENTLEMEN (Shop G05A)
Motherhouse (Shop B229A)
PAUL & JOE (Shop B222)

DINING LIST

AHAN THAI (Shop 219)

BAEKMIDANG (Shop B101A & B123)

FLOOM FLOOM (Shop B201)

HAND3AG (Shop B226-B227A)

La Famille (Shop B102B)

Something Wild the Farm (Shop 201)

- In order to be eligible for this Activity, all transactions must successfully be registered for KLUB Points by presenting Eligible Receipts at KLUB Concierge Perks of K11 Art Mall.
- All transaction data are subject to the record of KLUB 11, which shall be final and conclusive.

**3. Special Terms and Conditions applicable to the Activity**

**(1) Terms Used**

(a) Designated Tenants

“**Designated Tenants**” shall mean the selected PICK11 Tenants as specified in the PICK11 leaflet issued by K11 only.

(b) Eligible Receipt

An “**Eligible Receipt**” is a set of:

- i. an original machine-printed receipt issued by a merchant at K11 Art Mall affixed with the chop for this Activity for the Member’s purchase at the Designated Tenants; and
- ii. a corresponding credit or debit card payment slip (if applicable) bearing the name of the Member.

KLUB 11 does not accept any photocopies or hand-written receipts, and has the right not to accept any receipts that KLUB 11 suspects to be invalid, forged or issued not for genuine transactions, or on other grounds without any need for explanation.

(c) Electronic Money

“**Electronic Money**” means credit cards, debit cards and Octopus cards.

**(2) Verification of Identity**

A Member shall present his or her original and valid KLUB 11 Gold Card Membership card for inspection at the time of redemption.

**(3) Copying Eligible Receipts**

KLUB 11 has the right to make an electronic copy of each Eligible Receipt presented to KLUB 11 in the course of redemption and keep the electronic copies for audit purpose.

**(4) Marking on Eligible Receipts**

KLUB 11 has the right to make any marks on each Eligible Receipt presented to KLUB 11 in the course of redemption. The Eligible Receipt marked by KLUB 11 cannot be used for redeeming any other KLUB Points or redeeming any other gifts or privileges in other promotional activities being held in K11 Art Mall again.

**(5) Limited Stock**

A limited number of Designated Products are offered on a first-come-first-served basis, and shall be available while stock lasts.

**(6) No Exchange**

The Designated Products cannot be exchanged for cash or other gifts.

**(7) Use of the Designated Products**

Use of the Designated Products shall be subject to the applicable terms and conditions therein.

**(8) Cancelled Transactions**

If the transaction relating to the purchase of the Designated Product is subsequently cancelled or reversed for whatever reasons, KLUB 11 has have the right to deduct from the Member's account all corresponding KLUB Points redeemed from the said purchase.

**(9) No Liability**

The Designated Products are provided by third parties. KLUB 11 does not warrant that the Designated Products offered in this Activity are of any merchantable quality and/or fit for any purpose. The Member shall waive all his or her rights and interest, if any, of any natures to pursue against KLUB 11.

**(10) Termination of the Activity**

KLUB 11 has the right to suspend, terminate or cancel any part of the Activity at any time without any prior notice.

**(11) Terms used**

Other terms not defined in these Terms and Conditions shall have the same meanings as defined in the KLUB 11 Program Terms and Conditions.

**4. General Terms and Conditions applicable to the Activity**

**(1) Amendment**

KLUB 11 has the right to amend any of these Terms and Conditions at any time without any prior notice.

**(2) Interpretation**

KLUB 11 has the absolute right to interpret these Terms and Conditions. In case of disputes, the decision of KLUB 11 shall be final and binding on all parties concerned.

**(3) English Version Prevails**

The Chinese version of these Terms and Conditions are for reference only. In case of discrepancies between the provisions of the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.

**(4) Governing Laws**

These Terms and Conditions shall be governed by the laws of Hong Kong Special Administrative Region.

Issued by K11 Loyalty Program Limited on 5 Nov 2019.

## 有關 KLUB 11 積分獎賞

### 之條款及細則

#### 1. 適用活動

每位參與 K11 Loyalty Program Limited ( “KLUB 11” ) 舉辦下述第 2 條的活動 ( “活動” ) 的參與者將被視為已閱讀、理解及同意適用於活動的條款及細則。

#### 2. 活動詳情

##### 活動: PICK 11

2020 年 7 月 14 日上午 10 時至 2020 年 9 月 6 日晚上 10 時, KLUB 11 金卡會員 ( “會員” ) 可通過電子貨幣購買指定產品或於指定商戶消費並憑不多於兩張同日合格收據 (任何及所有 Design Store 購物禮券消費除外)計算滿港幣 50 元或以上的合格收據, 並取得合格收據可於交易發生後 7 日內憑該合格收據到 KLUB 11 位於 K11 購物藝術館 3 樓的 KLUB11 禮賓換領專區換領額外 KLUB 積分(“2 倍 KLUB 積分”)。每位 KLUB 11 金卡會員於每個認可交易最多可獲額外 5,000 KLUB 積分。

\*指定商戶:

<b>Tenants</b>
<u>SHOP LIST</u>
agnes b RUE DE MARSEILLE (Shop G26 & G28 &119)
Diamanti Per Tutti (Shop G15A)
Harrison Wong (Shop 302)
IL BISONTE (Shop G12)
K11 Beauty (Shop 105)
L CARENE (Shop 102)
Make Up Kitchen (Shop B231B)
MISTERGENTLEMEN (Shop G05A)
Motherhouse (Shop B229A)
PAUL & JOE (Shop B222)

### DINING LIST

AHAN THAI (Shop 219)

BAEKMIDANG (Shop B101A & B123)

FLOOM FLOOM (Shop B201)

HAND3AG (Shop B226-B227A)

La Famille (Shop B102B)

Something Wild the Farm (Shop 201)

- 所有消費必需憑合格收據成功登記 KLUB 積分。
- 消費記錄以 KLUB 11 之數據為準。

### 適用於活動的特別條款及細則

#### (1) 定義

##### (a) 指定商戶

“指定商戶”是僅指由 K11 發出的 PICK11 傳單上指定的 PICK11 商戶。

##### (b) 合格收據

“合格收據”是指：

- i. K11 購物藝術館商戶因會員購買指定產品而發出的一張印有本活動蓋印的機印收據原件；及
- ii. 印有會員姓名的相應信用卡或借記卡支付憑據（如適用）。  
KLUB 11 不接受任何影印或手寫的收據或支付憑據。KLUB 11 有權懷疑該收據或支付憑據是無效的、偽造的、虛假交易產生的或基於其他原因而拒絕接受會員所提交的機印收據，且毋須作任何解釋。

##### (c) 電子貨幣

“電子貨幣”是指信用卡、借記卡及八達通卡。

**(2) 核實身份**

會員換領 KLUB 積分時必須出示其有效之金卡會員卡原件，以核實會員身份。

**(3) 複製合格收據**

KLUB 11 有權將提交予 KLUB 11 用於換領的合格收據複製成電子版本，並保留該電子版本用於審計目的。

**(4) 於合格收據上做標記**

KLUB 11 有權於每張提交予 KLUB 11 用於換領的合格收據上做標記。該等已標記的合格收據不可再次用於換領任何其他 KLUB 積分或在 K11 購物藝術館的其他推廣活動中換領任何其他禮品或優惠。

**(5) 數量有限**

指定產品數量有限，先到先得，售完即止。

**(6) 不可兌換**

指定產品不可兌換現金或其他禮品。

**(7) 指定產品的使用**

指定產品的使用受適用的條款及細則限制。

**(8) 取消交易**

無論因為任何原因，若購買指定產品的交易隨後被取消或撤銷，KLUB 11 有權從該會員的賬戶中扣除所有由該交易換領的相應 KLUB 積分。

**(9) 不承擔責任**

指定產品由第三方提供。KLUB 11 不對指定產品為可銷售品質或適合任何目的作保證，而會員將放棄其追究 KLUB 11 的所有權利及利益（如有）。

**(10) 終止活動**

KLUB 11 有權隨時暫停、終止或取消活動的任何部份，而毋須事先通知。

**(11) 定義**

其他沒有在本條款和條件中定義的條款與 KLUB 11 獎賞計劃條款及細則所作的定義具有相同的涵義。

**3. 適用於活動的一般條款及細則**

**(1) 修改**

KLUB 11 有權隨時修改本條款及細則，而毋須事先通知。

**(2) 解釋**

本條款及細則的絕對解釋權歸 KLUB 11。如有任何爭議，以 KLUB 11 對相關方作出的最終決定為準。

**(3) 以英文版本為準**

本條款及細則的中文版本僅供參考，若英文版本與中文版本的規定不一致，以英文版本為準。

**(4) 適用法律**

本條款及細則受香港特別行政區法律管轄。

K11 Loyalty Program Limited 於 2019 年 11 月 5 日公佈。